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Kérdés

"Mi lesz a volt rétsági laktanya sorsa?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Juhász Ferenchez a Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rétsági önkormányzat a Rétság 0148 hrsz-ú Magyar Állam tulajdonában lévő, a honvédség
kezelése alatt álló 34 ha terület hasznosítását tervezi . Sajnos a vagyonkezelés körül kialakult
anomáliák miatt az önkormányzati testület áttekinthetetlennek tartja az ügyintézési
eljárásokat, hiszen a vagyonkezelő szervezetek egymásra hivatkozva nem tudják az
egyeztetéseket lefolytatni . Véleményük szerint szükség lenne többoldalú egyeztetést
lefolytatni, ahol is az összes érdekeltnek jelen kellene lennie . Ezért javaslom, hogy mind a
Pénzügyminisztérium, mind a Honvédelmi Minisztérium és a vagyonkezelő szervezetek
(KVI, NFA, ÁPV Rt.) üljenek le tárgyalni Rétság város képviselőivel .

Addig is kérdezem Miniszter Urat, hogy mi lesz a volt rétsági laktanya sorsa és hogyan
hasznosíthatná a város akár építési telkek kialakítására?



Rétság Város Önkormányzat Polgármesterétől
Rétság, Rákóczi út 20 .

Szám: 400-5/2005 .

Balfa Mihály
országgyűlési képviselő

Tisztelt Képviselő Úr!

Önkormányzatunk 2005 . március 31-i ülésén tárgyalta a Rétság 0148 hrsz-ú Magyar Állam
tulajdonában lévő, honvédségi kezelés alatt álló, honvédelmi célra feleslegessé vált 34 hektáros terület
hasznosítását .

Hosszú évek óta eredménytelen küzdelmet folytatunk a terület megvétele érdekében . Valamennyi
állami vagyonkezelővel - KVI, NFA, APV Rt ., HM. - felvettük a kapcsolatot a terület átadása
kapcsán .

Mint ismeretes Rétság várost körbeveszik a volt honvédségi területek. Nem tudunk eleget tenni az
önkormányzati alapfeladat ellátásnak, hiszen évek óta egyetlen építési telket sem tudtunk kialakítani .

Az említett vagyonkezelő szervezetek jórészt egymásra hárítják a felelősséget, egyúttal felhívták
figyelmünket törvényi ellentmondásokra, a szervezetek közti viszony szabályozatlanságára .

Az említett terület egy korábbi hibás döntéssel az APV Rt . hozzárendelt vagyonához került a
honvédségtől . Az időközbeni jogszabályi változások szerint művelési ágba sorolt területek kezelője,
értékesítője az NFA lehet .

A HM tájékoztatása szerint az ÁPV Rt . pénzért vásárolta a területet, tehát csak pénzért tudja
visszaadni a HM-nek, - akinek nincs jogosítványa területvásárlásra - onnan kerülhet az NFA-hoz .

Kérésünk a következő :
Kapcsolatai révén hívja fel a figyelmet a volt honvédségi célra feleslegessé vált ingatlanok
országszerte meglévő problémájára . A nemzeti vagyon egy jelentős része hever parlagon . A kialakult,
tarthatatlan helyzet sem az államnak, sem az önkormányzatoknak nem érdekük .

Kérjük, hogy kezdeményezzen egyeztető tárgyalásokat az említett vagyonkezelő szervezetek között .

Interpellációjában hívja fel a figyelmet az országos jelentőségű probléma megoldatlanságára .

Lehetőség szerint kezdeményezzen jogszabályi módosítást a vagyonkezelők egymás közti
viszonyának rendezésére .

Segítségét előre is köszönöm .

A további jó együttműködés reményében
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